
Vraag van de SP aan wethouder Voorink over het plaatsen van antennes op de Clemenskerk 

(i.v.m. vakantie wethouder Voorink vervangen door wethouder Van der Want) 

Telecom-aanbieder T-mobile is voornemens 4G-antennes te plaatsen in de Clemenskerk. Er is 

een vergunning aangevraagd bij de gemeente, en het lijkt erop dat het college deze in een 

verkorte procedure gaat toekennen. 

Er is echter behoorlijk wat verzet bij omwonenden tegen deze antennes, en de SP-Hilversum 

begrijpt de zorgen die mensen hebben. 

De kerk is een monument. Er kunnen dus niet zomaar antennes worden geplaatst. 

Belangrijker is echter dat het nog altijd onduidelijk is of dit soort antennes schadelijk zijn 

voor de gezondheid. 

De kerk staat vlakbij een school. Daarnaast is er een plan om in de kerk een trampolinepark te 

vestigen. Hoewel de buurt hier niets in ziet, lijkt dit doorgang te vinden. 

Dat betekent echter dat er doorlopend jongeren zullen zijn. 

Met de gezondheid van onze jeugd wil je alle risico’s wegnemen en all voorzorgmaategelen 

nemen. 

De SP-Hilversum vindt dat de plaatsing van zendmasten vermeden dient te worden op 

kwetsbare plaatsen als scholen, zorginstellingen en plekken waar veel mensen langdurig 

aanwezig zijn. Dat hebben we ook bij eerdere initiatieven, zoals de plaatsing van zendmasten 

in de Hilversumse Meent, ingebracht. 

De fractie vindt daarom de plaatsing van 4G-antennes in de buurt van kinderen een 

onverstandige en onverantwoorde keuze. 

Op zijn minst moet een uitgebreide procedure worden doorlopen, zodat bezwaren kunnen 

worden ingebracht. 

Het lijkt ons zelfs dat, gegeven de zorgen en de toch al emotionele situatie rond de 

Clemenskerk, dat een advies van de commissie hierover gewenst is.. 

Wij horen graag van de wethouder hoe het college deze procedure inzet, en wat hun 

afwegingen zijn bij het al dan niet toekennen van de vergunning. We horen ook graag hoe de 

omwonenden bij de beoordeling van het al dan niet vergunnen worden betrokken, en of en 

hoe hun input wordt gevraagd. 

Tenslotte horen we graag of en zo ja wanneer de commissie over de vergunningverlening om 

advies wordt gevraagd. 

Pierre van Rooden, 

Fractie SP-Hilversum 

 


